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Grunder 
 
Neurorehabverksamheten har gott anseende med över 40 års erfarenhet. Verksamheten har 
varit förebild för liknande verksamheter söderöver som tagit efter deras sätt att jobba. Vi 
kristdemokrater håller med om att det finns stora fördelar att samla verksamheten och dess 
spetskompetens i samma hus.  

Men vi vill se verksamheten placerad mer naturnära som den var tidigare, istället för inom 
NUS byggnader. Det har funnits stora fördelar med att ha boendedel, matsal, uterum, natur, 
bassäng och träning – allt inom samma område. Detta har haft stor positiv inverkan på 
patienternas välmående. Tidigare hade man även uppskattad gruppverksamhet vilket man 
inte kan längre, utan tvingas numera göra fler individuella arbetsinsatser. När rehabilitering 
behövs ligger inte behovet främst på läkarvård utan på arbets- och fysioterapi, och samtal 
med kurator och psykolog. Därmed bör inte verksamheten behöva vara belägen på 
universitetssjukhuset. 

NUS-lokalerna är inte ändamålsenliga med verksamheten. Både brukare och personal anser 
att deras synpunkter har ignorerats under hela processen med flera byten av lokaler. 
Personalen tog fram grundliga flödesbeskrivningar på hur de arbetar med bl.a. vikten att 
enkelt kunna ta sig till träningslokaler, utan att få något gehör. På NUS måste även 
patienterna dela sovrum, vilket inte är optimalt då god sömn är avgörande vid rehabilitering. 
När pandemin nu lättar är personalen även oroliga över att det kommer bli fler patienter än 
innan.  

Rehabilitering sker bäst i en miljö som främjar just rehabilitering och träning. Vi 
kristdemokrater är för samordning men vi vill att det ska ske utanför sjukhusområdet.   

 

Vi reserverar oss mot Hälso- och sjukvårdsnämndens beslut, till förmån för eget 
förslag.  
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